

Title (en)
Interconnection device for electrical terminal boards.

Title (de)
Vorrichtung zur Verbindung von Klemmleisten untereinander.

Title (fr)
Dispositif d'interconnexion pour réglette de raccordement électrique ou analogue.

Publication
EP 0472445 A2 19920226 (FR)

Application
EP 91401271 A 19910516

Priority
FR 9006584 A 19900528

Abstract (en)
The invention relates to an electrical terminal board comprising a housing including at least two poles each consisting of a connection piece which is provided with a connection element at its two ends. This board is characterised in that the central part (30) of the connection piece (4) has at least one opening (41), in that the upper face of the housing (5) also has openings (42) opposite the abovementioned openings (41) of the connection pieces (4) and in that there is provision for an interconnection jumper (43), the ends of the legs (44) of which come to engage in the openings (41) of the connection pieces (4) of two neighbouring terminals. Application to the wiring of electrical equipment. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne une réglette de raccordement électrique comportant un boîtier comprenant au moins deux pôles constitués chacun d'une pièce de connexion munie à ses deux extrémités d'un élément de connexion. Cette réglette est caractérisée en ce que la partie centrale (30) de la pièce de connexion (4) présente au moins une ouverture (41), en ce que la face supérieure du boîtier (5) présente également des ouvertures (42) en regard des ouvertures précitées (41) des pièces de connexion (4) et en ce que l'on prévoit un cavalier (43) d'interconnexion dont les extrémités des ailes (44) viennent s'engager dans les ouvertures (41) des pièces de connexion (4) de deux bornes voisines. Application au câblage d'appareils électriques. <IMAGE>

IPC 1-7
H01R 9/22; H01R 9/26

IPC 8 full level
H01R 9/24 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 9/2458 (2013.01)

Cited by
FR2711851A1; EP1587166A1; GB2303001A; GB2303001B

Designated contracting state (EPC)
DE GB IT

DOCDB simple family (publication)
FR 2662549 A1 19911129; FR 2662549 B1 19940513; EP 0472445 A2 19920226; EP 0472445 A3 19920311

DOCDB simple family (application)
FR 9006584 A 19900528; EP 91401271 A 19910516